

《八大高考英语作文加分句式必背》

高考英语作文是展现英语综合能力的关键环节。为了获得高分，我们要注重文章的逻辑性和语言的准确性。同时，合理使用高级句式和词汇，能够使文章更具深度和广度。以下是一些常用的加分句式，涵盖了不同话题和表达需求。



1、表示原因：

The primary reason for this phenomenon lies in the fact that...

这一现象的主要原因在于.....

For instance, the increase in air pollution can be attributed to the growing number of vehicles on the road.

例如，空气污染的增加可以归因于道路上车辆数量的不断增加。

2、表示好处：

One of the significant benefits of... is that it...

.....的显著好处之一是它.....

Undertaking regular exercise, for instance, has the benefit of improving cardiovascular health.

例如，定期进行锻炼的好处是改善心血管健康。

3、表示坏处：

However, there are also drawbacks associated with...

然而，.....也存在一些弊端。

Excessive use of social media, for example, can lead to a decrease in face-to-face communication skills.

例如，过度使用社交媒体可能导致面对面交流能力的下降。

4、表示重要、必要、困难：

It is imperative that we recognize the importance of...

我们必须认识到.....的重要性。

Addressing climate change is an urgent and necessary task, despite the difficulties it poses.

尽管应对气候变化存在困难，但这是一项紧迫且必要的任务。

5、表示措施：

To address this issue, it is essential to take measures such as...

为了解决这个问题，必须采取措施，如.....

To reduce traffic congestion, measures like improving public transportation and encouraging cycling should be implemented.

为了减少交通拥堵，应该实施改善公共交通和鼓励骑自行车的措施。

6、表示变化：

Over the past decade, there has been a noticeable change in...

在过去的十年里，……发生了显著的变化。

Technology has undergone rapid changes in recent years, with smartphones and the internet becoming increasingly integral to our daily lives.

近年来，技术发生了快速变化，智能手机和互联网在我们的日常生活中变得越来越重要。

7、表示事实、现状：

It is a well-established fact that...

……是一个公认的事实。

A well-established fact is that a balanced diet is crucial for maintaining good health.

公认的事实是，均衡的饮食对于保持健康至关重要。

8、表示比较：

Compared to..., ...tends to be more...

与……相比，……往往更……

Compared to traditional classrooms, online learning tends to offer greater flexibility and convenience.

与传统课堂相比，在线学习往往提供更大的灵活性和便利性。